

Bestyrelsesmøde d 4/2-2020

Fremmødte: Jacob Drengsgaard, Poul Henrik Jensen, Mark Haslund Sørensen, Ronni Moric, Michael K. Sørensen & Flemming Dalkvist

Ikke tilstede: Thomas K Hansen.

Pkt. 1:

Der blev fulgt op på det fordelte arbejde og referater fra tidligere bestyrelsesmøder.

*Bm d6/6-2019 pkt. 5, Af-taksten, mæglermøde imellem DJF & KL afholdt uge 51.*

*Info feb: Efter mægler møde genovervejer DJF hvordan vi står. Tidshorisont uvis*

*Bm d6/6-2019 pkt. 11, Hjemmesiden.*

*Klar, information udsendes snarest; LPO-NJ.dk*

*Bm d31/7-2019 pkt. 2, Koblingsposer ved af og tilkobling, tilgangsveje til sporet & koblingen.*

*Der opsættes mærker og riste/trin løbende og der indskrives i drifts instruks hvor nødvendigt.*

*(Flemming arbejder videre med dette)*

*Bm d31/7-2019 pkt 12, Ønske om deltagelse af Lotte & Johannes til kommende bestyrelsesmøde*

*Ønsket blev ikke opfyldt denne gang.*

*Bm d10/10-2019 pkt. 2: Lokalaftaler.*

*Resterende lokalaftale forslag afventer stadig svar fra KL / DJF, eller mangler en sidste justering for at kunne underskrives.*

*Bm d10/10-2019 pkt. 3: Forretningsorden & vedtægter.*

*Forretningsorden og vedtægter renskrives og sendes til gennemgang hos bestyrelse derefter til DJF*

*Så de ligger klar til extra-ordinær / generalforsamling til afstemning.*

*(Ronni arbejder med dette)*

*Bm d10/10-2019 pkt. 5: opbrugt ferie / manglende ferietimer.*

*Jacob Drengsgaard fortsætter arbejdet med udkastet om ferieafholdelse til gennemgang i bestyrelsen*

*Bm d16/12-2019 pkt. 2: Tv i HjR & ÅIB pauselokaler*

*Der opsættes Tv / hvilestole så snart muligt på HjR & ÅIB pauselokaler.*

Pkt. 2:

Der ønskes bedre information om handicapbefordring til LKF for at LKF kan tilpasse kørslen herefter.

Desuden ses der gerne at der er togrevisor med ombord på disse ture.

Pkt. 3:

Infotainment mangler stadig at blive opdateret således at, krydsninger har "ankomsttid", at visse ture ikke længere skal være delte.

Pkt. 4:

Da der stadig hos nogle er tvivl om hvilke tillæg man har krav på, fx i forbindelse af "inddraget fridage"/ (flyttet fridage) ønskes der at der udarbejdes i samarbejde med ledelsen et skriv som forventes oplagt på LPO-NJ.dk, som skal give overblik over løn / tillæg.

Pkt. 5:

Da både ny og gammel ferielov giver mulighed for at overføre 1 uges restferie burde vi også have denne mulighed. Ledelsen har ikke ønsket at give denne mulighed i år da de frygter ophobning af ferie.

Der arbejdes derfor med et oplæg hvor det skal være muligt af overføre 1 uges restferie såfremt at LKF kan planlægge afholdelse af denne uge.

*(Ronni arbejder med dette oplæg)*

Pkt. 6:

Der er planer om at få indsat kanylespande m. tang, i tog, således det er muligt at bortskaffe efterladte kanyler og lign. genstande der er efterladt. Hvis kanylespande indsættes, skal der laves en instruks i hvordan disse benyttes forsvarligt. Husk på at det er vores sikkerhed og helbred der er i fare hvis man stikker eller skære sig på disse genstande.

*(Flemming følger op på dette)*

Pkt. 7:

Da vores kollegaer desværre fra tid til anden bliver ramt af stress/sygdom, ønskes der er undersøgt om der er muligheder for at forhindre/begrænse dette fremover.

En forslået løsning kunne være flere ansatte for at kunne tilgodese bedre rul evt. mere fri, dette er selvfølgelig en ledelse opgave at vurdere om der skal ansættes flere.

Andet forslag, er at få vurderet vores arbejdsforhold fra en faglig person i stress forebyggelse.

Pkt. 8:

Jacob Drengsgaard (plus extra bestyrelsesmedlem & sekretær)

- medtager vores ønsker til næste samarbejds møde imellem bestyrelse og ledelse.

Her følges desuden op på tidligere samarbejds møder.

Pkt. 9:

Extraordinær & generalforsamling er forventet at kunne afholdes i uge 17 / Sindal, nærmere information om dette følger.

Tak for god ro og orden!